



شركة إتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري م.ع.م

ARAB INVESTORS UNION CO.FOR REAL ESTATES DEVELOPMENT

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Date: 21/04/2018

Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting

الرقم: ٢٠١٨/أ.هـ/١٠١٠

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

السادة بورصة عمان المحترمين

التاريخ: ٢٠١٨/٠٤/٢١

نتائج اجتماع الهيئة العامة العادية

The Ordinary General Assembly Meeting of ARAB INVESTORS UNION CO.FOR REAL ESTATES DEVELOPMENT was held on (21/04/2018) at the company's offices_ airport st. exit 1 wist, beside universal school, the shareholders participation in the Assembly Meeting was (65%).
The following decisions were adopted at the Meeting:--

عقد يوم السبت الموافق ٢٠١٨/٠٤/٢١ اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة اتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري. وذلك في مكاتب الشركة الكائنة في طريق المطار بجانب المدارس العالمية..... وبنسبة حضور (٦٥,٨%) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

1. Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 22/ 04/ 2017

١. المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادية السابق والمنعقد بتاريخ ٢٠١٧/٠٤/٢٢

2. Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2017

٢. المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في ٢٠١٧/١٢/٣١

3. Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2017

٣. المصادقة على تقرير مدقق حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في ٢٠١٧/١٢/٣١

4. Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2017

٤. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في ٢٠١٧/١٢/٣١

5. Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31 December 2017

٥. ابراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المالية المنتهية في ٢٠١٧/١٢/٣١

6. Approving the reappointment of the auditors modernity international company for the financial year 2018 . And authorizing the board of directors to determine their fees

٦. الموافقة على إعادة تعيين مدقق حسابات الشركة. السادة شركة الحدانة الدولية لتدقيق الحسابات، لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية ٢٠١٨ وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم



Queen Alia Airport st. Exit I wist

F: +962 65 736408

P.O.Box :850906 Amman 11185 Jordan

E-mail : unaiunai2005@yahoo.com

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان

٢٢ نيسان ٢٠١٨

الرقم المتسلسل: ٩١٧٨

رقم الملف: ٤١٤٤٧

شركة اتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري م.ع.م

ARAB INVESTORS UNION CO.FOR REAL ESTATES DEVELOPMENT



7.Approval of appointing Mr. fouz ahmed
Abdulkareem Al Nabulsi member of
BOARD OF DIRECTORS instead the
resigned member Mr. Omar Mahmoud
Shala'b since May 15,2017

المصادقة على تعيين السيد فوز احمد
عبدالكريم النابلسي عضوا في مجلس الاداره ،
بدلا من العضو المستقيل السيد عمر محمود
شلهب اعتبارا من ٢٠١٧/٠٥/١٥

Kindly accept our highly appreciation
and respect
Company Name ARAB INVESTORS
UNION CO. FOR REAL ESTATE
DEVELOPMENT
General Manager's Signature

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

شركة اتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري
توقيع المدير العام

